

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ



ACCREDITATION CERTIFICATE Medical Testing Laboratory

No. AML 0002

**Dr.Talal Merdad Medical Center
Takhassusi Street, Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia**

is accredited by the GCC Accreditation Center (GAC) in accordance with the recognized International Standard ISO 15189:2012
"Medical laboratories — Requirements for quality and competence"

A medical laboratory's fulfilment of the requirements of ISO 15189:2012, means the laboratory meets both the technical competence requirements and the management system requirements necessary for it to consistently deliver technically valid test results. The management system requirements in ISO 15189 (Section 4) are written in a language relevant to a medical laboratory's operations and meet the principles of ISO 9001:2008 Quality management systems - Requirements and are aligned with its pertinent requirements. (Joint IAF-ILAC-ISO Communiqué – January 2015)

This accreditation demonstrates technical competence for a defined scope, as detailed in and at the locations specified in the schedule to this certificate, the Schedule to this certificate is an essential accreditation document and from time to time may be revised and reissued by the GCC Accreditation Center. The most recent issue of the schedule of accreditation which bears the same accreditation number as this certificate, is available from the GAC website <http://www.gac.org.sa>

The accreditation is subject to continuing conformity with GAC Accreditation requirements. The absence of a schedule on the GAC website indicates that the accreditation is no longer in force.

Issue Date: 1st November 2021

Internal project number: AC 0330-1
Initial Accreditation Date: 1st November 2021

Director General, GCC Accreditation Center.



بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ



ACCREDITATION CERTIFICATE

شهادة اعتماد مختبر طبي

رقم الاعتماد : No. AML 0002

مركز الدكتور طلال مرداد الطبي

شارع التخصصي، الرياض، المملكة العربية السعودية

اعتمد مركز الاعتماد الخليجي (GAC) الجهة أعلاه وفقاً للمواصفة القياسية الدولية ISO 15189:2012 "المختبرات الطبية - متطلبات الجودة والكفاءة". استيفاء المختبر الطبي لمتطلبات ISO 15189:2012، يعني أن المختبر يفي بمتطلبات الكفاءة الفنية ومتطلبات نظام الإدارة اللازمة لتقديم نتائج اختبار موثوقة فنياً. متطلبات نظام الإدارة في مواصفة ISO 15189 (البند الرابع) ذات صلة بعمليات المختبر الطبي وتفي بمبادئ ومتطلبات نظام إدارة الجودة – ISO 9001: 2008 وتتوافق مع متطلباتها ذات الصلة. (حسب البيان المشترك بين ISO-ILAC-IAF يناير 2015م)

إن وثيقة مجال الاعتماد المرفق بهذه الشهادة تمثل وثيقة أساسية قد تتم مراجعتها وإعادة إصدارها من طرف مركز الاعتماد الخليجي عند الحاجة. علماً بأن الإصدار المحدث من مجال الاعتماد متاح على موقع المركز بنفس رقم الاعتماد لهذه الشهادة أعلاه، من خلال الرابط: www.gac.org.sa يتطلب الإلتزام المتواصل بمعايير مركز الاعتماد الخليجي ويمكن التحقق من صلاحية الاعتماد على الموقع الإلكتروني للمركز.

تاريخ الإصدار: 01 نوفمبر 2021 م

الرقم المرجعي للملف: AC 0330-1
تاريخ الاعتماد الأولي: 01 نوفمبر 2021 م

مدير عام مركز الاعتماد الخليجي

